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Olympia	  Speldendragerbijeenkomst	  2019/2020	  
Op	   zondag	   12	   januari	   2020	   verzamelden	   zo’n	   100	   Olympianen	   zich	   in	   ons	  
mooie	  clubhuis	  voor	  de	  jaarlijkse	  speldendragerbijeenkomst.	  	  

Als	  voorzitter	  mocht	  ik	  de	  bezoekers	  welkom	  heten	  en	  even	  bijpraten	  hoe	  het	  
er	  met	  onze	  club	  voor	  staat	  op	  diverse	  terreinen.	  En	  dat	  we	  daar	  met	  zijn	  allen	  
best	   trots	   op	   mogen	   zijn.	   We	   staan	   ook	   even	   stil	   bij	   de	   Olympianen	   en	  
speldendragers	  die	  ons	  in	  voorgaande	  jaren	  en	  met	  name	  ook	  in	  het	  afgelopen	  
jaar	   op	   te	   jonge	   leeftijd	   zijn	   ontvallen.	   Ton	  Kaandorp,	  Willem	   ten	  Brink,	   Joop	  
Benjamens	   en	   Ron	   van	   den	   Berg.	  Mannen	  met	   een	   enorme	   staat	   van	   dienst	  
voor	   Olympia.	   Uit	   respect	   en	   waardering	   volgt	   een	   indrukwekkende	   minuut	  
applaus.	  Daarna	  konden	  secretaris	  Gaby	  Dols	  en	  ondergetekende	  over	  gaan	  tot	  
de	  meer	  feestelijke	  activiteit,	  de	  officiële	  uitreiking	  van	  spelden	  aan	   leden	  die	  
afgelopen	  jaar	  een	  jubileum	  hadden	  bereikt	  

25	  jaar	  lidmaatschap	  

	  
We	  begonnen	  met	  de	   jeugdige	   leden	  die	  gedurende	  25	   jaar	  onafgebroken	   lid	  
waren	  van	  Olympia,	  teamgenoten	  sinds	  de	  jeugd	  Henri	  Scholtes,	  Lukas	  Snijders	  
en	   Bert	   Remmerswaal.	   Allen	   zijn	   in	   de	   F-‐jeugd	   van	   Olympia	   begonnen	   en	  
hebben	   de	   hele	   jeugd	   doorlopen	   op	   het	   niveau	   meestal	   net	   onder	   de	  
selectieteams.	   Sportieve	   hoogtepunten	   uit	   de	   voetbalcarrière	   waren	   (tot	   nu	  
toe)	  het	  kampioenschap	  met	  A2	  met	  leider	  Ger	  van	  Straalen	  en	  nog	  niet	  zo	  lang	  
geleden	  het	  kampioenschap	  met	  Olympia	  5.	  Momenteel	  spelen	  de	  mannen	  op	  
zondag	   in	  het	  4e	  elftal,	  en	  uiteraard	  wordt	  er	  getraind	  op	  de	  woensdagavond.	  
Bert	   kreeg	   nog	   een	   speciale	   vermelding	   vanwege	   zijn	   grote	   verdiensten	   als	  
vrijwilliger.	  Dit	  in	  navolging	  van	  vader	  Johan	  die	  ook	  zeer	  betrokken	  en	  actief	  is.	  
Bert	   is	   de	   grote	   regelneef	   voor	   het	   team,	   die	   alles	   regelt	   rond	   trainingen	   en	  
wedstrijden,	   op	   woensdagavond	   de	   bar	   opent	   en	   sluit.	   Verder	   actief	   in	   de	  
seniorencommissie,	   en	   op	   zaterdagochtend	   bij	   de	   allerjongste	   talenten	   waar	  
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dochter	   Noa	   nu	   speelt.	   Ook	   partner	   Kelly	   heeft	   gevoetbald	   bij	   Olympia	   en	   is	  
actief	   bij	   de	   organisatie	   van	   de	   jaarlijkse	   sportdag	   voor	   mensen	   met	   een	  
verstandelijke	  beperking.	  	  	  

Lentini	   van	   der	   Wiel	   is	   een	   hele	   jonge	   nieuwe	  
speldendrager,	   want	   hij	   is	   lid	   gemaakt	   bij	  
geboorte	  door	   vader	   Edwin	   (ook	   speldendrager).	  
Genoemd	   naar	   de	   voormalige	   Italiaanse	  
voetballer	   Gianluigi	   Lentini	   ,	   tsja	   dan	   kun	   je	  
moeilijk	   op	   volleybal	   gaan…..	   Lentini	   bleek	   een	  
talentvolle	   voetballer	   die	   de	   jeugdselecties	   heeft	  
doorlopen	   en	   daarna	   de	   overstap	   maakte	   naar	  
seniorenselectie.	   Hij	   speelde	   voornamelijk	   in	   het	  
2e	  elftal,	  maar	  ook	  perioden	   in	  het	  1e	  elftal	  waar	  
hij	   steeds	   dicht	   tegenaan	   zat.	   Een	   technische	   en	  
karaktervolle	   middenvelder	   met	   ‘gif	   in	   zijn	   lijf’.	  
Helaas	   momenteel	   niet	   spelend	   vanwege	   een	  
zware	  knieblessure,	  maar	  we	  gaan	  hopelijk	   in	  de	  
toekomst	  nog	  veel	  van	  Lentini	  zien	  op	  de	  velden.	  

	  

Ook	  Carl	  Flux	  ontving	  zijn	  25	   jaar	   speld.	  Carl	  
is	   groot	   geworden	   bij	   ONA,	   waar	   hij	   als	  
kwikzilverachtige	   linksbuiten	  nog	  met	  ONA	  1	  
tegen	   Olympia	   1	   speelde	   tegen	   zijn	  
toenmalige	   leerkracht	   op	   de	   Gunning	   Mavo	  
Bas	  Mol.	  Via	  Hans	  Oskam/	  Arno	  Pijpers	  kwam	  
Carl	   als	   jeugdtrainer	   bij	  Olympia,	   en	   in	   1997	  
werd	  hij	  op	  27	   jaar	   jonge	   leeftijd	   trainer	  van	  
Olympia	   1.	   Later	   is	   Carl	   ook	   weer	   gaan	  
voetballen	   bij	   Olympia	   in	   het	   2e	   en	   soms	   in	  
het	   1e	   onder	   trainer	   Wim	   Berckenkamp.	   In	  
2004/2005	   werd	   hij	   met	   Frank	   Groenland	  
duo-‐hoofdtrainer	   van	   Olympia	   1	   met	  
promotie	  naar	  de	  1e	  klasse	   	  en	   in	  2007/2008	  
tussentijds	   opnieuw	   hoofdtrainer.	   Daarnaast	  
voetbalde	   Carl	   in	   het	   befaamde	   3e/4e	   elftal	  
van	  coaches	  Willem	  ten	  Brink	  en	  Rob	  Dekker.	  
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In	   2012/2013	   opnieuw	   trainer	   bij	   Olympia	   als	   assistent/mentor	   van	   de	   dan	  
jonge	   hoofdtrainer	   Tom	   Rietberg.	   Daarna	   werd	   Carl	   nog	   Hoofd	  
Jeugdopleidingen	  van	  2014	  tot	  2016.	  

Ook	  in	  de	  maatschappelijke	  carrière	  is	  Olympia	  een	  rode	  draad,	  een	  veelzijdige	  
loopbaan	   bracht	   Carl	   (tot	   nu	   toe)	   bij	   bedrijven	   als	   ODV	   dienstverlening,	  
Euromail,	  Hoogendoorn	  Hout,	  restaurant	  Buiten	  en	  Bodega	  32.	  Nu	  is	  Carl	  actief	  
met	   Cvino	  Wijnadvies	   en	   vertoont	   nog	   af	   en	   toe	   zijn	   voetbalkunsten	   op	   een	  
veteranentoernooi.	  	  	  

40	  jaar	  lidmaatschap	  

	  

Geert	  Grootendorst	  ontving	  zijn	   speld	  voor	  40	   jaar	   lidmaatschap.	  Geert	  werd	  
op	   7-‐jarige	   leeftijd	   lid	   in	   een	   lichting	   met	   bijvoorbeeld	   Ton	   Molenaar,	   Rik	  
Bezem,	   Paul	   Spijkerman	   en	   Marco	   de	   Ruiter.	   Hij	   speelde	   in	   de	   jeugd	  
selectieteams	   en	   had	   een	   topjaar	   in	   C1	  met	   Kor	   Perdijk/Frank	   Groenland	   als	  
leider,	   maar	   ook	   in	   B1	   en	   A1.	   Daarna	   werd	   de	   overstap	   naar	   de	   senioren	  
gemaakt.	   Begonnen	   in	   het	   3e	   elftal,	   toen	   naar	   2e	   en	   1e	   elftal	   en	   al	   jong	   een	  
sfeermaker.	   Daarna	  weer	   via	   het	   2e	   	   (kampioen)	   om	   te	   eindigen	   in	   hetzelfde	  	  
roemruchte	   3e	   elftal	   als	   Carl	   Flux.	   	   Een	   voetballer	  met	   veel	   spelinzicht,	   zeker	  



	  

4	  
	  

later	  in	  de	  carrière	  in	  het	  veld	  verbaal	  zeer	  aanwezig.	  Ook	  een	  voetbalkenner,	  
die	   lekker	   over	   voetbal	   kon	   praten	   met	   vroegere	   buurman	   Robbie	   van	   Dijk.	  
Vertoonde	  (gevraagd	  en	  ongevraagd)	  zijn	  zangkunsten	  met	  voorkeur	  voor	  het	  
Nederlandse	  lied	  .	  Ook	  actief	  bij	  de	  supportersvereniging.	  Partner	  Sabrina	  was	  
ook	   actief	   en	   enige	   tijd	   drijvende	   kracht	   in	   de	   barcommissie.	   Geert	   is	  
momenteel	   nog	   actief	   als	   assistent	   scheidsrechter	   bij	   JO14-‐2	   waar	   Quincy	  
speelt.	  En	  de	  voetbal	  loopbaan	  van	  zoontje	  Jim	  zit	  er	  nog	  aan	  te	  komen………	  

	  

Hans	   Streefland	   is	   geboren	   en	   getogen	   aan	   de	   Platteweg,	   op	   steenworp	  
afstand	   van	   Olympia.	   In	   1964	   werd	   hij	   op	   zijn	   10e	   jaar	   lid	   en	   doorliep	   alle	  
jeugdselectie	  teams.	  Hans	  was	  een	  technisch	  zeer	  begaafde	  middenvelder,	  die	  
al	   op	   17-‐jarige	   leeftijd	   zijn	   debuut	  maakte	   in	  Olympia	   1.	  Op	   23-‐jarige	   leeftijd	  
stopte	  Hans	  met	  voetbal	  wegens	  zijn	  studie	  aan	  de	  HTS	  en	  blessures.	  In	  die	  tijd	  
had	  hij	  ook	  al	  een	  bijbaan	  bij	  aannemer	  Pim	  van	  ’t	  Hoog.	  Ook	  was	  Hans	  een	  van	  
de	  Olympianen	  die	  in	  de	  zomer	  richting	  Tossa	  de	  Mar	  vertrokken.	  Na	  twee	  jaar	  
zonder	  voetbal	  werd	  Hans	  in	  1979	  weer	  lid	  en	  speelde	  opnieuw	  in	  de	  selectie	  
gespeeld	   en	   later	   ook	   in	   het	   4e	   elftal	   en	   5e	   elftal	   van	   fameuze	   leider	   Henny	  
Haverkamp.	  Na	  de	  voetbalcarrière	  ging	  Hans	  met	  veel	  Olympianen	  tennissen	  bij	  
Gouderak	  en	  later	  golfen,	  opnieuw	  met	  Olympia	  maten.	  Na	  een	  lange	  carrière	  
bij	  Gouda	  Vuurvast	  is	  Hans	  een	  aantal	   jaren	  geleden	  weer	  actief	  geworden	  bij	  
Olympia	   in	   ons	   onvolprezen	   onderhoudsteam	   en	   een	   gouden	   kracht.	  
Ontwerpen	  en	  uitvoeren	   van	  de	  mini	   voetbalveldjes	   en	   jeu	  de	  boules	  banen,	  
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technisch	  brein	  achter	  het	  zonnepanelen	  project	  en	  sinds	  dit	  seizoen	  opvolger	  
van	  Peter	  Lugthart	  als	  hoofd	  accommodatiezaken	  bij	  Olympia.	  Een	  topper,	  die	  
er	  niet	  zo	  van	  houdt	  om	  in	  de	  belangstelling	  te	  staan.	  	  

50	  jaar	  lidmaatschap	  

	  
De	  50	   jaar	  speld	  werd	  uitgereikt	  aan	  Kees	  de	  Jong.	   ‘Witte’	  Kees	  werd	   in	  1969	  
op	   8-‐jarige	   leeftijd	   lid	   van	  Olympia.	   Hij	   doorliep	   de	   jeugdafdeling	   en	   speelde	  
voornamelijk	   in	   de	   lagere	   elftallen.	   In	   1979	   werd	   hij	   door	   toenmalig	   trainer	  
Johan	  Derksen	  (jawel	  ‘de	  snor’)	  ontdekt	  om	  in	  A-‐regionaal	  te	  komen	  spelen	  als	  
voorstopper.	  En	  ook	   in	  de	  senioren	  werd	  Kees	  door	  trainer	  Arno	  Pijpers	   in	  de	  
spits	   geposteerd,	   als	   kopsterke	   en	   balvaste	   speler.	   Hij	   heeft	   meer	   dan	   100	  
doelpunten	   gemaakt	   in	   ons	   vlaggenschip.	   Naast	   het	   voetbal	   was	   Kees	   zeer	  
actief	  als	  vrijwilliger.	  Net	  als	   zijn	  vader	  Gerrit	  die	  vaste	   supporter	  was	  en	  ook	  
bestuurslid.	   Zo	   was	   Kees	   actief	   betrokken	   bij	   het	   jeugdvoetbal	   als	   leider	   bij	  
voetballende	   zoon	   Max,	   het	   pupillenkamp	   en	   lid	   van	   de	   kascommissie.	   Ook	  
deed	  hij	  de	  financiën	  en	  ledenadministratie	  tijdens	  het	  voorzitterschap	  van	  Jan	  
Baaiman.	  Kees	  volgt	  Olympia	  nog	  steeds	  en	  maakt	  zich	  op	  voor	  een	  comeback	  
op	  de	  velden	  bij	  de	  ‘walking	  footballers’	  Old	  Stars	  1886.	  
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André	  Hemerik	  werd	   in	  1969	  op	  9-‐jarige	   leeftijd	   lid	  van	  Olympia.	  Hij	  doorliep	  
de	  hele	   jeugdafdeling	  en	  speelde	  daarna	   in	  de	   lagere	  senioren,	  type	  robuuste	  
verdediger.	  Maar	  ook	  naast	  het	  voetbal	  was	  André	  zeer	  aanwezig.	  Zo	  was	  hij	  al	  
op	   jonge	   leeftijd	   lid	   van	   de	   jeugdcommissie	   en	   ook	   pupillentrainer	   en	   leider.	  
Later	   kwam	   zoon	   Tim	   bij	   Olympia	   voetballen	   en	   werd	   hij	   weer	   actief	   als	  
voetbalvader,	  en	  als	   trainer.	  Na	  zijn	  voetballoopbaan	  heeft	  André	  zich	  gericht	  
op	   tennis	   bij	   Gouderak	   en	   later	   TIOD,	   hij	   houdt	   van	   gezelligheid	   en	  
voetbalhumor	   en	   is	   altijd	   recht	   door	   zee.	   Met	   zijn	   horeca	   achtergrond	  
natuurlijk	  ook	  lid	  van	  de	  barcommissie	  en	  adviseur	  over	  de	  keukeninrichting	  bij	  
de	   nieuwbouw.	   Als	   eigenaar	   van	   de	   vooral	   in	   de	   80-‐er	   jaren	   populaire	   bar-‐
discotheek	  The	  Frog	   leerde	  hij	  menig	  Olympiaan	  goed	  kennen.	   Later	  werd	  de	  
switch	   gemaakt	   naar	   restaurant	   Buiten,	   dat	   niet	   zo	   lang	   geleden	   na	   25	   jaar	  
ondernemerschap	   is	  verkocht.	  André	  was	  ook	  actief	  als	   sponsor/adverteerder	  
en	  lid	  van	  de	  Business	  Club	  Olympia	  en	  de	  club	  kon	  altijd	  een	  beroep	  op	  hem	  
doen.	  Ook	  echtgenote	  Anita	  was	  actief	  voor	  Olympia,	  o.a.	  als	  lid	  van	  de	  normen	  
&	  waardencommissie.	  Momenteel	   is	  André	  actief	  als	  meester	  bij	   Sociëteit	  De	  
Reünie	  aan	  de	  Oosthaven	  en	  bij	  Olympia	  in	  de	  speldendragercommissie.	  	  
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60	  jaar	  lidmaatschap	  

	  

	  

Wijnand	  Stehouwer	  ontving	  de	  speld	  voor	  60	  jaar	  onafgebroken	  lidmaatschap.	  
Wijnand	  werd	   in	   1959	   op	   16	   jarige	   leeftijd	   lid	   van	  Olympia	   en	   speelde	   in	   de	  	  
jeugd	  en	  daarna	  voornamelijk	  in	  de	  lagere	  senioren.	  Hij	  maakte	  ook	  onderdeel	  
uit	  van	  de	  grote	  vriendengroep	  die	  in	  de	  zomer	  Tossa	  de	  Mar	  onveilig	  maakte.	  
Naast	  zijn	  voetballoopbaan	   is	  Wijnand	  al	   tientallen	   jaar	  op	  vele	   fronten	  actief	  	  
voor	   Olympia.	   Zo	   was	   hij	   o.a.	   lid	   van	   de	   elftalcommissie	   1974	   t/m	   1978,	   de	  
zaalvoetbalcommissie,	  bestuurslid	  van	  de	  Olympia	  supportersvereniging	  en	   lid	  
van	  de	  bouwcommissie	  van	  de	  nieuwe	  tribune	  in	  1997.	  Verder	  maakte	  hij	  vele	  
jaren	   onderdeel	   uit	   van	   het	   bestuur	   als	   secretaris	   en	   verrichte	   hij	  
ondersteunende	  activiteiten	  voor	  het	  bestuur	  en	  de	  speldendragercommissie.	  
Ook	  is	  Wijnand	  al	  vele	  jaren,	  en	  nog	  steeds,	  actief	  bij	  het	  onderhoudsteam	  van	  
Olympia	  dat	  er	  steeds	  weer	  voor	  zorgt	  dat	  onze	  accommodatie	  er	  zo	  mooi	  bij	  
staat.	  
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Ook	  Hans	  Man	  in	  ’t	  Veld	  ontvangt	  zijn	  60	  jaar	  speld.	  Hans	  wordt	  in	  1959	  op	  11-‐	  
jarige	  leeftijd	  lid	  van	  Olympia.	  Hij	  heeft	  zelf	  gevoetbald	  in	  de	  jeugd	  en	  later	  ook	  
in	  de	  lagere	  senioren.	  Ook	  Hans	  is	  naast	  het	  voetbal	  buitengewoon	  actief	  voor	  
de	  club	  in	  het	  jeugdvoetbal.	  Over	  een	  periode	  van	  ruim	  30	  jaar	  is	  hij	  actief	  in	  de	  
pupillen	   en	   juniorencommissie,	   actief	   als	   jeugdleider,	   als	   leider	   bij	   de	   KNVB	  
pupillenkampen	  en	  bij	  buitenlandse	  reizen	  van	  de	   jeugdteams.	  Zeer	  terecht	   is	  
hij	  dan	  ook	  benoemd	  tot	  erelid	  van	  GC&FC	  Olympia,	  een	  categorie	  leden	  waar	  
we	   er	   weinig	   van	   hebben	   en	   dus	   zuinig	   op	   zijn.	   Persoonlijk	   vind	   ik	   het	   ook	  
bijzonder	   leuk	  om	  Hans	  de	  speld	  uit	   te	  mogen	  reiken.	   In	  1975	  werd	   ik	   lid	  van	  
Olympia	  en	  Hans	  was	  mijn	  eerste	  elftalleider	  bij	  de	  C1	  van	  Olympia.	  Naast	  de	  
activiteiten	   in	   het	   jeugdvoetbal	   is	   Hans	   ook	   jarenlang	   actief	   geweest	   in	   het	  
onderhoudsteam,	  waar	  hij	  zich	  bezig	  hield	  met	  ondersteunende	  kantinezaken.	  
In	  2018	  is	  hij	  na	  51	  jaar	  (!)	  vrijwilligerswerk	  voor	  de	  club	  met	  ‘pensioen’	  gegaan.	  
Maar	  stiekem	  is	  hij	   toch	  weer	  een	  beetje	  terug,	  want	  dit	  seizoen	  ondersteunt	  
hij	  het	  Werk	  Ervaring	  Project	  dat	  Olympia	   samen	  met	  Prakrijkschool	  GSG	  Het	  
Segment	  op	  de	  woensdagmiddagen	  in	  de	  bar	  begeleid.	  	  
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Vervolgens	   is	   het	   de	   beurt	   aan	   Pim	   van	   ’t	   Hoog	   om	   zijn	   60	   jaar	   speld	   te	  
ontvangen.	  Allereerst	  de	  complimenten	  aan	  Pim	  voor	  zijn	  garderobe,	  want	  hij	  
verschijnt	   in	   ‘black	   tie’	   en	   is	   daarmee	  met	   afstand	   de	   best	   geklede	  man	   van	  
Olympia	  deze	  middag.	   Pim	   is	   geboren	  en	  getogen	  aan	  de	  Ree/Korssendijk	   en	  
werd	  in	  1959	  op	  12-‐jarige	  leeftijd	  lid	  van	  Olympia.	  Dat	  tot	  enige	  jaloezie	  van	  de	  
rest	  van	  het	  gezin,	  want	  er	  moest	  altijd	  en	  dus	  ook	  op	  zaterdag	  hard	  gewerkt	  
worden	   in	   huize	   van	   ‘t	   Hoog.	   Pim	   heeft	   gespeeld	   in	   de	   jeugd	   en	   de	   lagere	  
seniorenteams	  van	  Olympia	  en	  was	  ook	  naast	  het	  voetbal	  zeer	  actief.	  Zo	  was	  hij	  
leider	   van	   jeugd	   en	   seniorenelftallen	   en	   ook	   jarenlang	   lid	   van	   de	   veteranen	  
commissie.	   Ook	   was	   hij	   actief	   als	   scheidsrechter.	   Een	   bijzonder	   elftal	   was	  
Olympia	   7	   tijdens	   het	   100-‐jarig	   bestaan	   in	   1986,	   en	   Pim	   was	   uiteraard	   de	  
bijzondere	  leider.	  Hij	  is	  ook	  de	  ‘onderburgemeester’	  van	  Tossa	  de	  Mar.	  Na	  een	  
eerste	  spontane	  reis	  met	  Olympiaan	  Leen	  de	  Bruin	  keerde	  hij	  daar	  vaak	  terug	  
voor	  een	  vakantie.	  Ook	  heeft	  Pim	  daar	  zijn	  Spaanse	  echtgenote	  Francisca	  leren	  
kennen	   en	   samen	   kregen	   zij	  met	   twee	   dochters	   een	  mooi	   gezin.	   Francisca	   is	  
helaas	   in	   2017	   overleden.	   Pim	   draagt	   Olympia	   altijd	   positief	   uit,	   hij	   heeft	  
Francisca	  leren	  kennen	  op	  een	  vakantie	  met	  Olympianen,	  heeft	  er	  zijn	  vrienden	  
gevonden	   en	   veel	   werk	   voor	   Olympianen	   gedaan	  met	   zijn	   aannemersbedrijf.	  
Inmiddels	   is	   Pim	   alweer	   vele	   jaren	   actief	   in	   het	   onderhoudsteam	   op	   de	  
maandag-‐,	   woensdag-‐,	   en	   vrijdagochtenden.	   Verder	   lid	   van	   de	   Business	   Club	  
Olympia	  en	  de	  nestor	  van	  de	   jeu	  de	  boules	  groep	  op	  woensdagmiddagen.	  En	  
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uiteraard	   een	   bezoeker	   van	   wedstrijden	   in	   de	   weekenden.	   En	   bij	   winst	   van	  
Olympia	   1	   sponsor	   van	   een	   drankje	   voor	   de	   spelersgroep	   en	   (geheel	   los	  
daarvan	  uiteraard)	  afgelopen	  jaar	  uitgeroepen	  tot	  supporter	  van	  het	  jaar!	  

70	  jaar	  lidmaatschap	  

	  
Baas	   boven	  baas,	  want	   de	   speld	   voor	  maar	   liefst	   70	   jaar	   lidmaatschap	  wordt	  
tenslotte	   uitgereikt	   aan	   Bert	   Keij.	  Bert	  werd	   in	   1949,	   dus	   niet	   zo	   lang	   na	   de	  
Tweede	  wereldoorlog,	   op	   13-‐jarige	   leeftijd	   lid	   van	  Olympia	   en	   speelde	   bij	   de	  
jeugd	  met	  spelers	  als	  Henk	  Grendel	  en	  Sil	  Donk	  en	  daarna	  bij	  de	  senioren.	  Hij	  
was	  geruime	  tijd	  actief	  als	   trainer	  van	   jeugd	  en	  ook	   	   seniorenelftallen	  en	  was	  
leider	   van	   het	   3e	   elftal	   en	   later	   ook	   van	   het	   5e	   elftal.	   Hij	   is	   daarnaast	   ook	  
hoofdtrainer	  geweest	  bij	  andere	  verenigingen	  in	  de	  regio,	  zoals	  Schoonhoven,	  
WSE,	  DONK	  en	  Stolwijk.	   In	  2002	  ging	  zijn	  kleinzoon	  bij	  Olympia	  voetballen	  en	  
werd	   Bert	   wederom	   actief	   als	   jeugdtrainer.	   Dat	   heeft	   zo’n	   vijf	   jaar	   geduurd.	  
Naast	   het	   voetbal	  was	   Bert	   jarenlang	   actief	   als	   speler	   en	   commissielid	   bij	   de	  
volleybal	   afdeling	   van	   Olympia.	   Die	   werd	   in	   1956	   opgericht	   en	   in	   seizoen	  
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1960/1961	   speelde	   Bert	   in	   het	   allereerste	   Nevobo	   team.	   En	   ook	   bij	   Olympia	  
atletiek	  heeft	  Bert	  nog	  aan	  diverse	  onderdelen	  meegedaan.	  Thans	   is	  Bert	  nog	  
steeds	  actief	  op	  vrijdagmiddagen	  met	  Vincent	  Govers	  als	  trainer/coach	  van	  de	  
60+	  walking	  footballers.	  En	  hij	  is	  ook	  nog	  actief	  als	  instructeur	  bij	  de	  petanque	  
(of	   wel	   jeu	   de	   boules)	   vereniging	   Gouda	   als	   instructeur.	   Door	   alle	   sportieve	  
activiteiten	  is	  Bert	  nog	  steeds	  buitengewoon	  fit,	  heel	  bijzonder.	  

	  

We	  gingen	  afsluiten	  met	  grote	  dank	  aan	  het	  barteam	  voor	  de	  prima	  verzorging,	  	  
aan	   het	   team	   van	   restaurant	   Buiten	   (Maurice	   Camfferman)	   voor	   de	   heerlijke	  
versnaperingen	   en	   aan	   de	   speldendragercommissie	   voor	   de	   organisatie	   van	  
deze	  middag.	  Vervolgens	  gingen	  de	  ‘nieuwe’	  speldendragers	  op	  de	  traditionele	  
teamfoto	  en	  het	  bleef	  nog	  lang	  gezellig	  aan	  de	  Bodegraafsestraatweg…….	  

	  

Edo	  Neefjes,	  voorzitter	  
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